
 

Concept verslag van het Presidium op 3 oktober 2023 

Aanwezig: mevrouw Broekers-Knol (voorzitter), de heer Faber, de heer Slewe, de heer 

Heukels, de heer Harder, de heer Koster, dhr. Vernooij, mevrouw Roos, mevrouw Smit 

(griffier). 

 

1. Opening, mededelingen en berichten van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Er is bericht van verhindering ontvangen van de heer Van der Veldt. De heer Harder 

vervangt mevrouw Zoetmulder, die vanwege medische redenen vandaag bij de 

voorzitter een verzoek tot tijdelijk ontslag heeft ingediend.  

 

2. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van het verslag van 4 juli 2023. 

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen; het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  

 

4. Korte terugblik raadsvergadering van 5 juli 2023 

Er zijn geen bijzonderheden om op terug te blikken. 

 

5. Vooruitblik raadsvergadering 5 oktober 2023 

Deze raadsvergadering is overzichtelijk en bevat vooral veel hamerpunten. Het is de 

eerste raadsvergadering van mevrouw Broekers-Knol, en daar zal kort aandacht aan 

worden besteed door de nestor van de raad. Mevrouw Broekers geeft aan dat zij ook 

zal stilstaan bij het tijdelijk ontslag van mevrouw Zoetmulder. Vanuit de heer Harder 

wordt aangegeven dat de VVD er over nadenkt om de raad te vragen het 

raadsvoorstel over de muziekschool van de agenda te halen.   

 

6. Bespreeknotitie VRK/WGR 

Deze notitie is door de griffier opgesteld, waarbij de vraag voor het presidium is of de 

raad nog input wil leveren voordat dit onderwerp op de radenbijeenkomst van 15 

november wordt besproken. Het presidium geeft aan dit te willen, en het voorstel is 

dat iedere fractie hun input op de hoofdvragen schriftelijk aanlevert bij de griffier, die 

daar een samenvatting van zal maken, ter bespreking in de commissie Bestuur en 

Middelen van 2 november. Dit voorstel wordt ondersteund.  

 

7. Bespreeknotitie aanpassing RvO 



De griffier geeft aan dat de wetgeving omtrent geheimhouding is veranderd en dat 

dit wijziging van het RvO behoeft. Tegelijk had de interim-griffier een aantal 

aanbevelingen gedaan voor wijziging van het RvO. Het lijkt logisch die wijzigingen in 

één keer te doen. Het presidium kan zich daarin vinden, en geeft de griffier opdracht 

dit uit te werken in een voorstel, dat daarna in een werksessie met de hele raad 

besproken kan worden. Daarna kan dit via Bestuur en Middelen naar de raad. 

 

8. Ingekomen mail van dhr. Slewe 

Dhr. Slewe trekt dit agendapunt terug. 

 

9. Rondvraag 

 Mevrouw Roos vraagt aandacht voor haar notitie over fatbikes en de 

problematiek die daarmee samenhangt, die zij die middag heeft aangeboden aan 

de burgemeester. De burgemeester gaat hier kort op in. Vanuit het presidium 

klinken geluiden over het mogelijk indienen van een motie over dit onderwerp in 

de komende raadsvergadering.  

 De heer Heukels vraagt namens de werkgeverscommissie aandacht voor de 

werkkamer van de griffie, waar het vanwege gebrek aan ventilatie en de 

aanwezigheid van 4 mensen en apparatuur behoorlijk warm en benauwd wordt 

overdag. Hij geeft aan dat hierover door de werkgeverscommissie een brief is 

geschreven aan het college, en vraagt de burgemeester zich hard te maken voor 

een goede werkplek voor de griffie.  

 De heer Harder geeft aan dat hij voorlopig mevrouw Zoetmulder zal vervangen in 

het presidium. Ook voor de werkgeverscommissie zal voor haar vervanging 

moeten worden gezocht. 

 De griffier vraagt aandacht voor een verzoek om ambtelijke bijstand van de heer 

Slewe, dat door de ambtelijke organisatie is afgewezen. Hierop ontstaat een 

korte discussie over het onderwerp. Afgesproken wordt dat de griffie hierover 

nog contact zoekt met de heer Slewe.  

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering  en dankt de aanwezigen voor hun komst. 


